
Prezydent prosi o pomoc w zdobyciu funduszy na budowę Muzeum
Pamięci Sybiru. Podlascy parlamentarzyści są na tak

Całkowity koszt budowy Muzeum to 55 mln zł. Pierwszy etap – czyli prace budowlane – będą kosztowały ok. 32-35 mln zł.
Białystok wystąpił do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego o dofinansowanie w wysokości 16 mln zł. Otrzymał
jedynie 4,2 mln zł, co uniemożliwia rozpoczęcie realizacji istotnego nie tylko dla naszego regionu, ale i całego kraju
przedsięwzięcia. Dlatego władze miasta zdecydowały się apelować do posłów o wspólne działania na rzecz pozyskania
potrzebnych pieniędzy.

Spotkanie z parlamentarzystami różnych opcji politycznych odbyło się w sobotę 22
maja.
Wzięli w nim udział  Robert Tyszkiewicz (PO), Dariusz Piontkowski (PiS), Kazimierz
Gwiazdowski (PiS) i Krzysztof Truskolaski (Nowoczesna). 
– To ważne, że wszyscy obecni na spotkaniu posłowie poparli ideę budowy Muzeum
Pamięci Sybiru i zadeklarowali aktywność w staraniach o pieniądze niezbędne do
powstania placówki, tak ważnej dla naszego miasta – powiedział prezydent
Białegostoku Tadeusz Truskolaski.

Jeszcze w kwietniu prezydent Białegostoku wystosował list do wojewody podlaskiego
Bohdana Paszkowskiego oraz posłów Dariusza Piontkowskiego i Jarosława
Zielińskiego w sprawie dofinansowania przedsięwzięcia.
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